
Motion av Peter Wallmark (SD) om att bygga ett kallbadhus vid Riddarholmskajen 

Sverigedemokraterna föreslår att ett nytt kallbadhus uppförs med lokalisation vid 
Riddarholmskajen. Riddarholmskajen är idag en dåligt utnyttjad yta, men en oerhört vacker 
plats. Ett kallbadhus som består av flera bassänger men även annan service som restauranger 
och träningslokaler, skulle göra platsen till en attraktiv och hälsofrämjande plats för 
stockholmarna. 

Kallbadhuset skulle också utgöra ett viktigt komplement till stadens simhallar som har ett 
stort renoveringsbehov och behöver rivas eller byggas om i närtid.

Det privata näringslivet ska ges möjlighet att bygga och driva anläggningen. Stockholms stad 
kan på så sätt få inkomster från att arrendera ut yta utan dyra investeringar och underhåll. 
Modellen finns redan idag i Helsingfors, där alla är mycket nöjda.

Jag föreslår att kommunfullmäktige beslutar

Att Stockholms stad beslutar att uppdra till berörd förvaltning att ta fram relevanta underlag.

Stockholm den 25 augusti 2019
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